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El barri de Sant 
Joan va celebrar  
les seues festes

U El barri de Sant Joan va  
celebrar les seues festes, 
enguany amb la cort d’honor 
encapçalada per Mª Carmen 
Escobedo, com a Regina del 
Foc, i Julián Colás, com a pre-
sident d’honor. PÀG. 6

Obrin a les platges 
l’ambulatori i la 
farmaciola 
U Des del 3 de juliol i fins al 
31 d’agost donen servei a les 
platges el Consultori Mèdic 
Auxiliar, amb un metge i un 
infermer, en horari de matí 
de dilluns a divendres, i 
també la farmaciola. PÀG. 4

CeN, PSPV i Més Nules, el 
govern amb més majoria

David García inicia el seu tercer mandat seguit 
amb el repte d’arribar als 15.000 habitants

Es repeteix el pacte de fa 8 anys, però ara amb 11 
regidors per a garantir l’estabilitat en la gestió

Els integrants de l’equip de govern, amb Centrats en Nules, PSPV i Més Nules, posen junts en acabar el ple de constitució del nou Ajuntament de Nules. 



Crònica de Nules
JULIOL DEL 2023Actualitat2

CeN, PSPV i Més Nules formen un 
govern més ampli amb 11 regidors

L ’equip de govern de 
l’Ajuntament de Nules 
per a la nova legislatura 
2023-2027 és el més nom-

brós dels últims mandats, amb 
un total d’onze regidors i regi-
dores pels set del darrer mandat 
o els nou de fa huit anys. 

Si durant els últims quatre 
anys l’equip de govern ha estat 
format pels sis regidors de 
Centrats en Nules (CeN) i l’únic 
de Més Nules, després de les 
negociacions entre les diverses 
forces polítiques representades 
al consistori com a conseqüèn-
cia dels resultats de les darreres 
eleccions municipals del 28M, 
els tres regidors obtinguts pel 
PSPV s’han sumat als set que té 
ara CeN i al que manté Més 
Nules. Així, han quedat en l’opo-
sició els quatre regidors del PP i 
els dos de Vox, que s’estrena a 
l’Ajuntament de Nules. 

L’acord de govern va ser pre-
sentat pels portaveus dels tres 
grups municipals, l’alcalde, 
David García, per CeN; Rosa 
Ventura per Més Nules, i Blanca 
Silvestre pel PSPV, ja que el seu 
candidat, Adrián Sorribes, fa un 
pas enrere per a compatibilitzar 
l’Ajuntament, la paternitat i el 
seu treball particular. Així, 
Silvestre serà també la segona 
tinent d’alcalde, mentre que el 
primer serà César Estañol, de 
CeN, i la tercera, Rosa Ventura. 

Amb aquesta renovada i 
ampliada majoria, David García 
va ser elegit com alcalde el pas-
sat 17 de juny en el ple de cons-
titució del nou Ajuntament, 
amb els onze vots de CeN, PSPV 
i Més Nules, mentre que els qua-
tre regidors del PP van votar al 
seu candidat, José Vicente 
Adsuara, i els dos de Vox al seu, 
Vicente Javier Prior. 

 
DELEGACIONS  
Pel que fa al repartiment de dele-
gacions, l’alcalde manté la gestió 
d’àrees com Policia Local i 
Comunicació, mentre que el 
departament d’Urbanisme 
seguirà al càrrec de César 
Estañol. De fet, els regidors de 
CeN que repeteixen mantenen 
pràcticament les seues com-
petències, tot i que de manera 
més repartida. Així, Gabriel 
Torres segueix com a regidor 
d’Esports, Protecció Animal i 
Parcs Infantils, mentre que 
Guillermo Latorre contiua al 
capdavant d’Hisenda, així com 
les àrees de Patrimoni, Turisme, 
Mascarell, Museus, Arxius i Fires. 

Es repeteix el pacte de fa huit anys i l’equip de govern disposarà de la majoria absoluta més àmplia de les tres legislatures amb David García com a alcalde
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Alcalde i responsable 
de Policia Local, 
Seguretat Ciutadana, 
Tràfic i Protecció Civil, 
Universitats, Relac.
Institucionals i 
Comunicació.

Tercera Tinent 
d’Alcalde. Regidora
de Educació,
Infància i Ocupació.

Primer Tinent d’Alcal-
de.Regidor d’Urbanis-
me,Agricultura, Eco-
nomia i Desenvolupa-
ment Local, Indústria
i Medi Ambient.

Segona Tinent 
d’Alcalde. Regidora 
de Proximitat, 
Joventut, UPPCA, 
Festes i Festivals, 
Asociacions i 
Agermanaments.

Regidora de Cultura, 
Platges, Biblioteca, 
Normalització 
Lingüística i 
Embelliment Urbà.

Regidor d’Esports, 
Protecció Animal i 
Parcs Infantils.

Regidor d’Obres i 
Serveis, Vies 
Públiques, Jardins, 
Cementeri i Tanatori.

Regidor Contratació 
Personal, Edificis 
Municipals, Enllume-
nat, Transparència, 
Aigüa, Transport, 
Alcantarillat i Particip.

Regidor de Sanitat, 
Serveis Socials, 
Vivenda Social, 
Tradicions i OMIC.

Regidora de Gent 
Major, Igualtat, 
Polítiques Inclusives, 
Accesibilitat i 
Comerç.

Regidor d’Hisenda, 
Patrimoni, Turisme, 
Mascarell, Museus, 
Arxius i Fires.

David García va ser elegit com alcalde el passat 17 de juny en el ple de constitució del nou Ajuntament, amb els onze vots de CeN, PSPV i Més Nules.

Per la seua banda, Mª José 
Esteban dirigirà Cultura, Platges, 
Biblioteca, Normalització 
Lingüística i Embelliment Urbà.  

Les novetats en CeN són 
Gemma Carratalà, que portarà 

Igualtat, Gent Major, Polítiques 
Inclusives, Accessibilitat i 
Comerç, i Ramón Lucas, que 
estarà al capdavant d’Obres i 
Serveis, Víes Públiques, Jardins, 
Cementeri i Tanatori. 

Pel que fa al PSPV, Blanca 
Silvestre portarà Festes i 
Joventut, mentre que Ramón 
Martínez assumeix Sanitat i 
Serveis Socials. Per últim, 
Adrián Sorribes tindrà delega-

cions com Personal, Transport 
Urbà o Participació Ciutadana. 

Per la seua banda, la regidora 
de Més Nules, Rosa Ventura, 
seguirà al capdavant 
d’Educació, Infància i Ocupació.

ITema del mes
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«Un dels objectius d’aquesta 
legislatura és arribar als 15.000 
habitants, volem un poble viu»

«Per a impulsar el nostre projecte 
necessitàvem majoria absoluta»
– El resultat de las últimes eleccions 
municipals mostra la consolidació 
del projecte de Centrats en Nules? 
– Seguim una evolució ascen-
dent, d’un regidor en 2015 a sis 
en 2019 i set ara, molt prop del 
que fa 8. Estem satisfets perque 
això demostra que la gestió no 
ens ha desgastat com sol passar, 
al contrari, el projecte CeN ha 
tornat a guanyar i hem passat 
de quedar a 8 vots del segon, el 
PP, a més de mil, quasi doblant-
lo en regidors. La lectura és posi-
tiva ja que la ciutadania recolça 
la gestió i sobretot l’ADN de 
CeN, la defensa del poble, un 
projecte veïnal amb el que els 
veïns es senten representats. 

– Amb el pacte amb PSOE i Més 
Nules són 11 regidors. Què pot apor-
tar un equip tan ampli? 
– Ja vam dir en campanya que 
per a desenvolupar el nostre 
projecte polític necessitàvem 
majoria absoluta, després de la 
darrera legislatura en la que 
hem portat al Ple projectes 
importants per al poble i al tin-
dre minoria ens els tombaven. 
També vam tindre clar que 
anàvem a parlar amb tots els 
grups municipals i així ho vam 
fer. Vull fer un incís important, 
l’única alternativa no era un 
govern de CeN, el PP va intentar 
un govern alternatiu amb el 
PSOE i Vox, i si no es va fer va ser 
perque aquests no van voler. És 
important dir ho, perque quan 
nosaltres pactem amb el PSOE 
és un mal pacte, segons el PP, 
però quan ells ho intenten està 
bé. Amb el PP no era possible 
arribar a cap acord perque ells 
estaven centrats en tindre un 
govern contra CeN, així que  els 
únics que van mostrar el seu 
interés per treballar per Nules i 
sumar-se a CeN van ser PSOE i 
Més Nules, va haver proximitat 
en les propostes i estic satisfet 
del treball que estem fent. 

– Ja no li poden dir que no té expe-
riència com a alcalde huit anys des-
prés. Què ha aprés en este temps? 
– Ja en la primera legislatura els 
deia als meus pares que havia 
fet un màster de la vida, tenia 
24 anys i experiència professio-
nal curta per l’edat, un any com 
a professor, però eixa legislatu-
ra em va ensenyar moltes coses. 
Primer, i això ho dic a la gent 
jove que tenim ara, que els joves 
podem, que tenim capacitat  per 
a portar endavant projectes. És 
important que la joventut esti-
ga en els llocs de decissió, ha 
hagut de fet un canvi, un rejuve-
nir de les polítiques municipals. 
A nivell personal, gestionar una 

indústria, que generen ocupa-
ció, tot i que ara som la segona 
ciutat de la província amb 
menys atur, cal seguir eixa 
línia, buscar possibilitats de tre-
ball per a afavorir el creixement 
poblacional. Volem acabar la 
legislatura amb 15.000 habi-
tants, perque, tot i que ara som 
14.000, en 2019 vam tocar fons 
amb 13.100, i vam dir, ací cal fer 
alguna cosa. Calia apostar per la 
creació de llocs de treball i a 
més estem desenvolupant dos 
PAIs per a vivendes, 
Alfondeguilla al poble i Playa 
Ciudad Jardín en les platges. Cal 
pensar amb perspectiva de 
futur, quan nosaltres plante-
gem la governabilitat  no la pen-
sem a 4 anys vista, és un error 
fer polítiques curtplacistes, cal 
pensar quin poble volem en 
2050. Eixe va ser el nostre plan-
tejament en 2019, i des d’ací, 
anar fent mesures que puguen 
conduir a ser un poble referent 
en la comarca. El segon polies-
portiu será una realitat, també 
el got xicotet per a la piscina 
municipal, i en octubre tindrem 
ja el Casal Jove. I seguirem 
defensant Nules, governi qui 
governi en altres administra-
cions. Des de CeN anem a redac-
tar un manifest on plantejarem 
les necessitats de Nules que 
demanem al Govern d’Espanya i 
ho enviarem a totes les candida-
tures per al 23J amb l’objectiu 
de veure si les assumeixen, i 
farem públic en xarxes socials 
qui les assumix. Entre les princi-
pals demandes, la caserna de la 
Guardia Civil, que té unes con-
dicions deficitàries; la platja, on 
ja s’està actuant però només en 
el 20% del litoral, falta el 80%, i 
l’encauçament del barranc del 
Torrent fins a la mar.  

– Com es pot potenciar el turisme? 
– A la Plana Baixa i a Nules 
tenim una mancança de places 
hoteleres, que és el primer que 
cal sol·lucionar. Nules té un 
gran potencial turístic, molt de 
patrimoni, però després, on em 
quede a dormir? En Mascarell 
tenim un terreny nostre, a la 
plaça Major, que és una opció 
per a fer un restaurant i algunes 
habitacions, i en la platja hi ha 
uns terrenys privats que 
podrien servir. Busquem inver-
sions, una col·laboració públi-
co–privada. També seguirem 
potenciant el patrimoni, volem 
insistir molt amb el Benicató, i 
contractar un director de 
museus. Cal recordar que hem 
adquirit un local en Sant Jaume 
per a un museu d’Història i hem 
adquirit dos edificis a la plaça 
del Museu de Medallística. Però 
això no és fa en 4 anys, com deia 
abans, cal anar poc a poc, apro-
pant-nos a l’objectiu de 2050. 

– Té decidit el vot per al 23J? 
– Crec que, al 99%, votaré en 
blanc per primera vegada, per-
què no es presenta cap partit 
centrista i perquè cap dels altres 
partits em representa, uns per 
radicals i els altres perquè 
històricament quan han gover-
nat no han complit els seus 
compromissos amb Nules.

David García mostra la vara de comandament en prendre possessió com a alcalde.
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administració de l’envergadura 
de Nules, una entitat pública 
amb un pressupost de més de 10 
milions d’euros cada any, una 
plantilla d’uns 200 treballadors, 
i sobretot prendre decisions difí-
cils en moments de crisi, com 
ara la pandèmia, amb responsa-
bilitat, hem aprés molt. També 
puc dir que el meu primer tre-
ball amb 16 anys va ser àrbitre 
de futbol, així que quan em cri-
tiquen, m’insulten… ja ho tenia 
entrenat. Quasi mai entre en 
polèmiques ni en eixes políti-
ques de polarització que no 
m’agraden, soc una persona de 
centre autèntic, crec en els 
valors de la concòrdia, del 
diàleg, de la búsqueda de con-
sens que abanderaba Adolfo 
Suárez, això ho intente practi-
car totes les dies, fugir d’enfron-
taments, del i tú más, i en estes 
legislatures ho he pogut posar 
en pràctica, ser capaç de parlar 
amb uns i altres en un govern 
en minoria per a traure avant 
els projectes. Després de huit 
anys ja conec a la perfecció 
l’Ajuntament, els departa-
ments, els treballadors, les pro-
blemàtiques del municipi, i 
amb un equip d’11 persones és 
més operatiu i senzill treballar. 
I és un equip amb molta expe-
riencia de gestió, ja que la majo-
ria ja han sigut regidors.  

– I supose que continuarà la política 
de despatxos oberts. 
– Ha sigut així tot aquest temps, 
i ara tots els dimecres al mercat. 
El dia que més il·lusió em va fer 
va ser el de després de les elec-
cions, perquè a mi m’agrada 
contestar sempre amb fets a les 
critiques, i quan en gener vam 
començar amb la iniciativa del 
govern a peu de carrer, els dime-
cres al mercat, hi ha qui va dir 
que era una mesura electoralis-
ta. I ara què diran?  

– Quin és el balanç d’aquests 8 anys? 
– És molt positiu, per això els 
ciutadans segueixen confiant en 
nosaltres, però el que més valo-
re és el que no val diners, eixe 
canvi de manera de fer política, 
que siga un govern de proximi-
tat, que escolta i té en compte 
les opinions dels seus veïns, 
amb les asamblees veïnals que 
han sigut una constant i ho con-
tinuaran sent, l’aposta per ser 
transparents i el tractar de fer 
polítiques per a tots. El dia de 
paelles, un senyor em va dir: 
«Voy a votarte, porque me gusta 
que hagas cosas para todos, esta-
mos acostumbrados a que cada 
uno gobierne para los suyos, 
pero nunca para todos, y tú 

igual haces un acto enorme el 
12 de octubre con la mayor ban-
dera de España, que luego vie-
nen el día del orgullo gay, el de 
la mujer, y haces actos apoyán-
dolos, poniendo la bandera del 
arcoíris». I tot i que per a mi les 
dues banderes no entenen 
d’ideologies, ens representen a 
tots, sí tractem de fer polítiques 
per a tota la ciutadania, ens 
hagen votat o no, ha sigut una 
constant que ens ha definit com 
a govern. També hem procurat 
que Nules siga un poble viu amb 
activitats cada setmana, i tenint 
en compte a la població juvenil 
amb actes com la festa dels 18 
anys. També ha hagut una apos-
ta per modernitzar infraestruc-
tures i serveis, el mercat munici-

pal ara és un espai de trobada i 
oci per al cap de setmana, o la 
renovació de la Cambra Agrària, 
fer accessible l’ajuntament... 
Una prioritat han sigut els edifi-
cis municipals, fer-los accessi-
bles i amb un ús modern.  

– Quines són les prioritats ara? 
– El primer és seguir treballant 
com fins ara, la mateixa manera 
de fer política, no canviar com a 
la gent li agrada que sigam, és 
vital. Un projecte de legislatura 
era tractar de crear sol indus-
trial per les oportunitats que 
això genera. Tenim a punt de 
finalitzar les obres del sector 5, 
entre Grespania i Huhtamaki, i 
l’objectiu d’aquesta legislatura 
és que eixe sol estiga ocupat per 


